
Rada Miejska Dębna 

 

Protokół z przebiegu VI sesji Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 30 października 2024 roku  
 

VI sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski. 

Obrady rozpoczęto 30 października 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:52 tego samego 

dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5  

(sala nr 5). 

VI sesja IX kadencji Rady Miejskiej Dębna została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym – tekst jednolity Dziennik Ustaw z 2024 r. poz. 

1465. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz zachęcił do oglądania transmisji z sesji na 

żywo w Internecie. Spełnił obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w sesji Rady 

Miejskiej Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych 

osobowych, a na drzwiach wejściowych do sali umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił  

o zapoznanie się z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

Poinformował, że pozostanie na sali jest równoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację 

wizerunku. 

Przywitał wszystkich obecnych na sali:  

Radnych Rady Miejskiej Dębna,  

Burmistrza Dębna Pana Wojciecha Czepułkowskiego,  

Zastępcę Burmistrza Panią Beatę Biaduń-Broda,  

Sekretarza Gminy Panią Annę Witek, 

Skarbnika Gminy Panią Iwonę Pludrę,  

Mecenasa Pana Macieja Maliszewskiego, 

Dyrektorów i kierowników jednostek gminnych, placówek oświatowych i kulturalnych, 

Kierowników i pracowników Urzędu Miejskiego, 

Sołtysów oraz mieszkańców gminy – zarówno tych na sali, jak i oglądających sesję na żywo  

w Internecie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 14 radnych, co stanowi 

93,33% stanu ogólnego Rady, wobec powyższego, Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

Obecni: 

1. Damian Jankowski 

2. Marcin Krzysiak 

3. Grzegorz Kulbicki 

4. Tomasz Kulbicki 

5. Krzysztof Lenartowicz 

6. Łukasz Lewandowski 

7. Jacek Mazurowski 

8. Agata Mikołajczak 

9. Mirosław Napieracz 

10. Angelika Obielak 
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11. Mateusz Obielak 

12. Marcin Pech 

13. Tomasz Pluciński 

14. Małgorzata Wachowiak 

15. Leszek Włodkowski-Moszej 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski przedstawił porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 a) otwarcie sesji Rady Miejskiej, 

 b) stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu V sesji Rady Miejskiej Dębna. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych radnych. 

8. Informacja Burmistrza Dębna o wynikach analizy oświadczeń majątkowych. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych. 

10. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, wniosków  

i zapytań. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2024-2032. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głuchołazy  

z przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2025 

rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zasad i trybu przeprowadzania Budżetu 

Obywatelskiego gminy Dębno. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

20. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Zapytał, czy są pytania, wnioski do przedstawionego porządku sesji? 

 

Radny Grzegorz Kulbicki odniósł się do punktu 5 - Informacja Komisji Rewizyjnej  

z przeprowadzonych kontroli. Nie ma podpunktu A - pytania do komisji. Zawsze były te pytania 

do Komisji Rewizyjnej, natomiast tutaj tego punktu nie ma. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że będzie można 

zadawać pytania. 

Więcej pytań nie było. 

Porządek obrad został przyjęty przez Radę.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu V sesji Rady Miejskiej Dębna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że protokół  

z przebiegu V sesji z dnia 25 września 2024 r. został sporządzony i wyłożony  

w Biurze Rady do wglądu. Jest dostępny również w systemie e-Sesja. Do protokołu z przebiegu 

sesji uwag nie wniesiono. Stwierdził, że protokół został przyjęty.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że informacja jest 

zamieszczona w systemie informatycznym eSesja.  

Informacja za okres od 23.09.2024 r. do 27.10.2024 r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Radną Angelikę Obielak 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie informacji. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Angelika Obielak poinformowała, że  

w październiku przeprowadzono dwie kontrole Komisji Rewizyjnej. Pierwsza kontrola odbyła się 

dnia 16 października 2024 roku o godzinie 9.00 i dotyczyła analizy sprzedaży nieruchomości 

gminnych z uwzględnieniem planowanych inwestycji. Na potrzeby kontroli, został przygotowany 

wykaz sprzedanych nieruchomości za lata 2021-2023. Z tego wykazu Komisja Rewizyjna wybrała 

do szczegółowej kontroli kilka pozycji. W wyniku kontroli nie stwierdzono zastrzeżeń. Druga 

kontrola odbyła się wczoraj - dnia 29 października 2024 roku o godzinie 9.00. Kontrola dotyczyła 

łodzi motorowej typu RIB. Jednak wyniki kontroli zostaną przedstawione na następnej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał, czy są pytania. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował, że pojawiły się wczoraj kontrowersje na tej kontroli. 

Mianowicie na kontroli Pan Kierownik otrzymał pismo z urzędu, jakie osoby będą obecne podczas 

kontroli, czyli czterech członków Komisji Rewizyjnej. Natomiast pojawili się jeszcze Radni Rady 

Miejskiej z Prezydium Rady Miejskiej. A skoro ustawa wyraźnie mówi, że Prezydium Rady nie 

mogą być reprezentacjami Komisji Rewizyjnej, to nie dość, że te osoby złożyły wniosek o kontrolę, 

pojawiają się. Jeszcze pojawiła się osoba postronna. Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji słusznie 

zauważył, że jak w takim momencie ma udostępniać dokumenty, które zostały przygotowane do 

kontroli. Komisja Rewizyjna działa w określonych ściśle zasadach z umocowania Rady Miejskiej, 

określone dokumenty są przedstawione. Kierownik nawet nie powinien przedstawiać 

dokumentów. Dlatego ja miałbym prośbę, wniosek do Pani Przewodniczącej albo tutaj do Pana 

Mecenasa o przygotowanie opinii prawnej, jak w takiej sytuacji też na przyszłość się zachować. 

Przypomnę to nie była kontrola w Urzędzie Miejskim, była to kontrola w Ośrodku Sportu  

i Rekreacji. Wnioskodawcy jednocześnie byli obecni i jednocześnie są w Prezydium Rady, no  

i jeszcze osoby postronne całkowicie. Więc jak to się ma do stanu faktycznego. Proszę  

o przygotowanie opinii prawnej, też dla nas, dla członków Komisji Rewizyjnej na przyszłość, jak 

mamy się w takiej sytuacji zachować, co robić w sytuacji, kiedy jest komisja. Bo to wczoraj nie 
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przypominało Komisji Rewizyjnej, bardziej co niektórym się role pomyliły i raczej Komisję 

Śledczą. A nie taki powinien być charakter Komisji Rewizyjnej. Dlatego ja mam olbrzymią prośbę 

o przygotowanie opinii prawnej, co w takiej sytuacji, jeśli jest kontrola zlecona, kto powinien  

w niej uczestniczyć tylko i wyłącznie, żebyśmy nie mieli wątpliwości na przyszłość. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że powołaliśmy Komisję Statutową  

i chciałbym to po prostu uregulować w statucie, żeby tego typu rzeczy mogły nam funkcjonować 

bez żadnych zarzutów.  

 

Więcej pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Burmistrza Dębna  

o przedstawienie informacji.  

Informacja za okres od 23.09.2024 r. do 25.10.2024 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski omówił sprawozdanie w najważniejszych kwestiach.  

 

a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował, że ma kilka pytań - w punkcie 15. odnośnie Wydziału 

GNiOŚ, odnośnie energii, Pan tam podpisał umowę. Chciałem się dowiedzieć, jakie to są koszty 

w porównaniu z tamtym rokiem, czy wyższe, czy niższe? Chciałem się też pytać o spotkanie,  

o Wydział GNiOŚ i o pustostany. Tam było spotkanie - czy te pustostany są do remontu - o co tam 

chodzi? A najważniejsze dla mnie są dwa spotkania, które Pan odbył i jakie konkluzje z nich 

wynikły. Chodzi o spotkanie z wykonawcą na rondzie budowy skrzyżowania ulicy Kostrzyńskiej 

i Słowackiego. Jakie są informacje, czy będzie wszystko w terminie, czy są jakieś opóźnienia, czy 

wszystko jednak idzie ok? oraz spotkanie z przedstawicielami SIM „KZN – Nadwarciański” - czy 

budujemy, czy nie budujemy, jakie są informacje i jak to wygląda?  

 

Kierownik Wydziału GNiOŚ Sebastian Dąbski poinformował - jeżeli chodzi o podpisanie umów 

na zakup energii elektrycznej dla Gminy Dębno, były to dwie umowy na oświetlenie drogowe, 

druga na oświetlenie obiektów i budynków. Jeżeli chodzi o stawki za megawatogodzinę, są niższe 

niż w obecnym roku, około 170,00 zł jest taniej niż w tym roku. To zamówienie było robione przez 

Gorzowską Grupę Zakupową, w której jesteśmy od kilku lat. Jeżeli chodzi o pustostany, akurat 

osobiście w tych wizjach nie uczestniczyłem, była tam Pani inspektor z wydziału. Chodzi o te 

lokale, które gdzieś uwolniły się w naszym tutaj obrocie lokali. Były to wizje pod kątem 

sprawdzenia stanu obecnego jaki jest i ewentualnie podjęcia dalszych działań. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - w odniesieniu do lokali czy 

pustostanów to myślę, że wrócimy do tego tematu w momencie, kiedy będziemy omawiali też 

pracę do DTBS-u. Bo jesteśmy w trakcie przygotowywania całych list tego, w jaki sposób te 

pustostany są przydzielane i w jaki sposób można by było w miarę szybko też te zadania 

realizować. Bo jeżeli są mieszkańcy i są gotowi na tyle, żeby przejąć mieszkanie i zrobić remont, 



5 
 

też wyrażamy na to zgodę. To uważam, że po prostu przyspiesza nam ścieżkę, nie mając pieniędzy 

na remonty po prostu też wychodzimy naprzeciw, zwalniamy z czynszu i wtedy te mieszkania są 

do przydzielanie zgodnie z listą, jeżeli chodzi o komisję, która przyznała. Jeżeli chodzi o rondo  

i Kostrzyńską, generalnie wykonawca złożył prośbę o to, żeby wydłużyć. Na tym etapie nie 

wyrażam zgody. Wszystko idzie w kierunku tego, że do końca listopada zakończymy cały proces. 

Pojawiają się sugestie co do tego, czy rondo mogłoby być mniejsze, większe. Poprosiliśmy też 

generalną o to, żeby na nowo został zrobiony obmiar tego ronda, wszystko jest w porządku, czyli 

jest wykonywane zgodnie z harmonogramem. Mamy zapewnienia, że nie będzie tutaj żadnych 

problemów z wykorzystaniem tego ronda, bo lepiej to zrobić na etapie już budowlanym niż później, 

gdy już będziemy użytkować. Jeżeli chodzi o SIM i KZN - odnośnie wczorajszego spotkania to 

przyszły dwie mapy do celów projektowych, ale w znaczeniu nałożone zostały budynek i zostały 

warianty. Poprosiłem jeszcze o jeden wariant. Państwo dostaną to też na eSesji, te trzy mapy. 

Generalnie Prezes przedstawi nam też całą procedurę złożenia wniosku. Nie widzi niestety tego  

w kolorowych barwach w kontekście dofinansowania, bo to nie są zbyt duże pieniądze, które są 

oferowane przez BGK. Ale myślę, że my tutaj się nie poddajemy i będziemy starali się to 

procedować jak najszybciej, żeby ten temat też zamknąć. Tak jak Państwu też odpowiadaliśmy już, 

odnośnie tego podziału tej działki wzięta została przez SIM właśnie mapa do celów projektowych. 

Został nałożony już budynek. Ja poprosiłem jeszcze o czwarty wariant, ponieważ w jednym  

z wariantów parkingami wchodzimy w naszą istniejącą drogę. Też poprosiłem o to, żeby z drugiej 

strony zaprojektować i zobaczymy jak będzie się wtedy ten cały budynek razem z tymi parkingami 

zachowywał.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - przede wszystkim bardzo się cieszę, że trwają 

spotkania na placu budowy, budowy ronda. Przypominam, że jeszcze parę miesięcy temu 

słyszeliśmy, że tego ronda nie będzie, że to fikcja, że to niemożliwe, że to jest wymyślone pomimo 

tego, że była podpisana umowa już z wykonawcą, był przetarg rozstrzygnięty to słyszeliśmy, że 

tego ronda nie będzie. Cieszę się też, że są kontynuowane zadania, m.in. OSP Warnice, Krześnica. 

Te wszystkie zadania, które były rozpoczęte w poprzedniej kadencji, podpisane wnioski, 

przygotowane wnioski, zlecone, linie oświetleniowe, wod-kan. Daszyńskiego, NZPOW, odwiert 

geotermalny. Nawet defibrylatory, jak Państwo widzieli w pytaniu, które zadałem, ten ostatni, 

który został teraz usadowiony, jeszcze był zakupiony w grudniu ubiegłego roku i miejsce było 

wskazywane. Ale chciałbym też przypomnieć od razu, że jeszcze jest OSP Dargomyśl, który ma 

bardzo malutki wóz i nie wyjeżdża do większości akcji właśnie z tego względu, że ma taki mały. 

Chodzi o PiR, tam jest informacja o 12 wnioskach złożonych w ramach KPO, że jest A1 i sytuacja 

zbiorcza. Natomiast pozostałe w B są wymienione wszystkie wod-kan. Czy to są już wszystkie 

wnioski, które składamy w ramach KPO, czy są jeszcze jakieś? Czy w ramach tych A1 kryje się 

coś dodatkowego? Jeśli chodzi o Wydział GNiOŚ i sprzedaż nieruchomości, bo tam jest tylko jedna 

nieruchomość do sprzedaży. A co z ulicą Dargomyską i 10 ha pod inwestycje? co w tym temacie 

zostało zrobione przez ostatnie cztery miesiące? Bo słyszeliśmy, że będzie w sierpniu na 

posiedzeniu komisji się tym zajmować. Potem, że będzie to w jakiś sposób procedowane dalej, co 

dalej z tym tematem. Komisja Rewizyjna, która badała sprzedaż nieruchomości w latach 2021-

2024 jakby nie wykazała żadnych nieprawidłowości, a wręcz przeciwnie nieruchomości, które były 

badane pokazały, że zostały bardzo dobrze sprzedane. Na jednym z nich po byłym GSie za 

chwileczkę będą budować się mieszkania około 50. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zwrócił się do Radnego - Panie Radny, 

bardzo proszę o zastosowanie się do treści bieżącego punktu, proszę o zadawanie pytań.  
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Radny Grzegorz Kulbicki przecież to jest pytanie o sprzedaż nieruchomości. W wydziale również 

jest informacja o sprzedaż nieruchomości. Pytam i co z ulicą Dargomyską? Zatem co ze sprzedażą 

nieruchomości i co z tym spotkaniem w szpitalu na zwyczajnym zgromadzeniu wspólników. Co 

było tematem, co tutaj się wydarzyło, jakie kolejne informacje w tej sprawie mamy?  

 

Kierownik Wydziału PiR Izabela Kubiak-Mazepa poinformowała - zostało przygotowanych  

w sumie 12 wniosków. Jeden wniosek to jest część A. W ramach tego wniosku wymienione są te 

pozostałe 11. Wszystkie dotyczą działań inwestycyjnych, związanych ściśle właściwie z zieloną 

transformacją miast, bo tylko takie mogą zostać uznane za kwalifikowane. One będą jeszcze 

podlegały merytorycznej ocenie, dlatego skupiliśmy się tylko i wyłącznie na tych zadaniach, które 

nie generowały wycinki drzew i nie generowały zasklepiania powierzchni. Dlatego wśród 

wszystkich zadań, które zostały wytypowane, te 11 znalazło się tutaj w tej całej puli.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski pytanie uszczegóławiające do 

pytania Pana Radnego - czy jest jeszcze możliwość taka, aby kolejne wnioski w ramach KPO były 

składane, czy to już jest powiedzmy katalog zamknięty? 

 

Kierownik Wydziału PiR Izabela Kubiak-Mazepa poinformowała, że na dzień dzisiejszy nie 

jest katalog zamknięty. W grudniu będziemy przystępować do złożenia wniosku na wykonanie 

tutaj termomodernizacji lub systemów grzewczych w szkołach. W tej chwili zlecone są audyty 

energetyczne, z których będziemy wiedzieli, które szkoły ewentualnie te oszczędności mogą 

wygenerować i takie wnioski zostaną złożone. Na bieżąco śledzimy te procedury i te ogłoszenia, 

które są i staramy się przygotowywać na bieżąco dokumentację, która będzie nam niezbędna. To 

samo, jeśli chodzi o plan zagospodarowania przestrzennego i tak dalej, więc te rzeczy są  

w przygotowaniu i myślę, że na bieżąco będziemy składać. Te 11 jest to forma pożyczki.  

My wnioskujemy o to, żeby była umarzalna w całości, natomiast jak ostatecznie to się zamknie to 

nie wiemy. Na dzień dzisiejszy no nie wszystkie samorządy decydują się na takie kroki, ponieważ 

są to bardzo trudne inwestycje do rozliczenia i do uzyskania tej pożyczki. Dlatego też 

zastanawiamy się i będziemy pilnie śledzić tutaj te poczynania, czy faktycznie te pieniądze  

w całości zostaną nam tutaj za te zadania zwrócone. Natomiast ostateczna decyzja będzie zapadać 

w Warszawie. Najpierw ocenia to Szczecin, weryfikuje te wszystkie wnioski, potem idzie to dalej 

do Warszawy i ostateczne decyzje mamy nadzieję, że w tym roku jeszcze zapadną, a jak nie to  

w przyszłym roku w styczniu, bo Pani Skarbnik bardzo na to liczy. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - jeśli chodzi o odpowiedź dotyczącą 

ulicy Dargomyskiej, to chciałbym Państwu przypomnieć, że jeszcze w poprzedniej kadencji został 

ogłoszony przetarg. Przetarg został przeze mnie unieważniony przez niedopatrzenie pracownika, 

czyli nieumieszczenie w gazecie ogólnopolskiej ogłoszenia. Później został przetarg ogłoszony. Na 

przetarg zgłosiła się jedna firma, tak naprawdę tylko wpłaciła wadium, ale już na sam przetarg się 

nie pojawiła. Później mieliśmy dyskusję na Radzie na ten temat, co my możemy z tym fantem 

zrobić, czy jesteśmy zainteresowani. Pojawiła się firma. Przede wszystkim te obawy, które 

Państwo też mieli w odniesieniu do tego czy nie weszłaby nam firma, zależy nam przecież w końcu, 

żeby to była firma, która chce produkować tutaj i zatrudniać ludzi. Z naszej strony były obawy co 

do tego, że mogłaby wejść firma, która zajmuje się tylko i wyłącznie magazynami, a na tym nam 

nie zależy. Ta firma po prostu teraz z perspektywy czasu bym powiedział potrzebuje jeszcze 

chwilę, bo też powiedziałem Państwu na komisji, bo taką deklarację z tej strony dostałem, że do 
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końca tygodnia jednak jeszcze potrzebują chwilę, żeby po prostu podjąć rękawice. Wszyscy o tym 

dobrze wiemy, że to jest przetarg, co oznacza, że jeżeli firma nasza się deklaruje i chce i pojawi 

się ktoś jeszcze, będzie o ten teren walczyć. Nie zgodzę się w takiej kwocie na sprzedanie, tak jak 

rozmawialiśmy na komisji po tak niskiej kwocie dla firmy, która po prostu będzie tylko i wyłącznie 

robiła hale magazynowe albo będzie po prostu później odsprzedawała to w całości, bo jeżeli już to 

bym wolał sprzedać pojedynczo. Jeżeli chodzi o szpital, to były sprawy bieżące, tutaj Pani Prezes 

przygotowuje się też do projektów i do założeń perspektywy, która dzisiaj jest tak naprawdę  

i jeszcze został wyłoniony biegły rewident do tego, żeby zbadać spółkę.  

 

Więcej pytań nie było.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że w dniu 22 

października 2024 r. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Myśliborzu przekazał informację  

o wynikach analizy oświadczeń majątkowych – w wyniku weryfikacji oświadczeń majątkowych 

dotychczas Naczelnik Urzędu Skarbowego w Myśliborzu nie stwierdził przesłanek, o których 

mowa w art. 24 h ust. 9 ustawy o samorządzie gminnym. W dniu 12 września br. Wojewoda 

Zachodniopomorski pismem z dnia 10 września 2024 r. przekazał informację dot. analizy 

oświadczeń majątkowych: Pana Grzegorza Kulbickiego pełniącego funkcję Burmistrza Dębna  

w kadencji zakończonej 30 kwietnia 2024 r.; Pana Marcina Krzysiaka pełniącego funkcję 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna w kadencji zakończonej 30 kwietnia 2024 r. 

Oświadczenia majątkowe zostały złożone na dwa miesiące przed upływem kadencji oraz za rok 

2023 według stanu na dzień 31 grudnia 2023 r. W związku z rozpoczęciem kadencji pierwsze 

oświadczenie majątkowe w ustawowym terminie tj. przed upływem 30 dni od dnia złożenia 

ślubowania złożyli: Pan Wojciech Czepułkowski - Burmistrz Dębna oraz Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dębna w mojej osobie. Radni otrzymali pismo Wojewody oraz Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Myśliborzu „na tablety”. 

Przewodniczący Rady przedstawił - odczytał informację dot. analizy oświadczeń majątkowych 

Radnych Rady Miejskiej Dębna. 

Analiza oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej Dębna z dn. 23.10.2024 r. stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

Analiza oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej Dębna złożone na 2 miesiące przez 

upływem kadencji z dn. 29.04.2024 r. stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

8. Informacja Burmistrza Dębna o wynikach analizy oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Pana Burmistrza Dębna  

o przedstawienie informacji z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski przedstawił - odczytał informację o wynikach analizy 

oświadczeń majątkowych za 2023 rok.  

Informacja Burmistrza Dębna o wynikach analizy oświadczeń majątkowych stanowi załącznik  

nr 8 do protokołu. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Pana Marcina Krzysiaka o przedstawienie opinii 

wypracowanej na komisji w dniu 22 października br. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja przyjęła informację o realizacji zadań oświatowych. 

Pytań nie było. 

Rada zapoznała się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

10. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał - czy ktoś z Pań i Panów 

Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Zgłosił się Radny Grzegorz Kulbicki, Radny Mateusz Obielak, Radny Marcin Krzysiak, Radny 

Leszek Włodkowski-Moszej, Radny Tomasz Kulbicki. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował, że ma sprawy różne, zapytanie oraz interpelację. 

Zapytanie pierwsze w sprawach różnych - ulica Chojeńska. Czy mógłbym się dowiedzieć, można 

by było nas poinformować, co to za wykopy trwają na ulicy Chojeńskiej? Co to jest tam 

instalowane, kto wykonuje, na czyje zlecenie?  Mieszkańcy mocno pytają co to się tam kopie i czy 

będzie doprowadzone do stanu jak jest wcześniej. 

Moje zapytanie (na piśmie) - proszę o przekazanie informacji ustalonych przez wspólników spółki 

Szpital w Dębnie celach zarządczych (KPI) dla Prezes szpitala w latach 2021-2024 oraz obecnej 

Prezes szpitala tj. opisanie celów, wskazania wagi danego celu, kryteriów realizacji celu 

zarządczego i wartości referencyjnej wykonania KPI oraz podstawy rozliczenia KPI. 

Moja interpelacja (na piśmie) - obserwuje wiele samorządów i też obserwowałem i też nosiłem się 

z takim zamiarem. W trosce o zapewnienie najwyższej jakości obsługi Biura Rady Miejskiej, 

proszę o pilne zatrudnienie. Zwracam się z prośbą o zatrudnienie dodatkowego pracownika do 

Biura Rady Miejskiej u nas w Dębnie. Jesteśmy chyba jedynym samorządem, który posiada 

jednego pracownika w Biurze Rady Miejskiej. Dodam od razu, że z Panią Moniką i z nikim nie 

rozmawiałem. Po prostu wynika to z moich jeszcze wcześniejszych uwag. Już wcześniej to 

widziałem, że jest po prostu za dużo jak na jedną osobę. W żadnym urzędzie nie ma jednej osoby, 

tylko w Biurze Rady. Wystarczy popatrzeć Gmina Myślibórz, Starostwo Powiatowe, po dwie, trzy 

osoby w Biurze Rady. U nas jest pani Monika jedna sama. Nie daj Boże, gdyby musiała iść na 

urlop czy coś, to byłby problem. Składam jako interpelację do rozważenia i do możliwości 

zastanowienia się.  

Zapytanie wraz z interpelacją stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Radny Mateusz Obielak moje pierwsze pytanie ustne do Pana Burmistrza - czy został zlecony 

audyt oświaty w naszej gminie? Rozmawialiśmy o tym na początku kadencji. Czy taki audyt został 

zamówiony, kto go będzie wykonywał i w jakim terminie? Drugie pytanie to jest sprawa różna - 

korzystając z obecności Pana Dyrektora Maratonu Dębno, chciałbym zapytać jakie są plany na ten 

rok, w związku z słabnącą rangą maratonu tak naprawdę i prestiżem tego maratonu. Chciałbym 
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zapytać jakie kroki będą podjęte w związku z tym, że Korona Maratonów Polskich w tym roku się 

w Dębnie nie odbędzie ze względu na to, ta formuła się wyczerpała i została przerwana. Z tego co 

ustaliłem, ma być powołana jakby nowa formuła złotych biegów, która będzie ogłoszona  

w niedługim czasie. Czy Maraton Dębno do tej formuły włączy się, czy były podejmowane takie 

działania, żeby Maraton Dębno w tej formule mógł zaistnieć? Nie ma co ukrywać, Korona 

Maratonów Polskich była formułą, która wielu biegaczy przyciągała i ze względu na tą koronę 

wielu tych biegaczy do Dębna przyjeżdżało, więc mam pytanie właśnie o tą złotą formułę. Czy 

Dębno miało w ogóle propozycję taką, czy chciało wstąpić, czy nie chciało, czy takie rozmowy 

były prowadzone? Chciałbym zapytać, w nawiązaniu do wizyty Pana Dyrektora Maratonu, 

Dyrektora OSiR-u i Stowarzyszenia Maraton Dębno - byliście Państwo w Warszawie, tam na 

sadzeniu drzew pamiątkowych. Proszę o podanie pełnego składu delegacji oraz jakie spotkania  

i rozmowy odbyły się w związku z organizacją Maratonu Dębno oraz kto w nich uczestniczył? To 

tak naprawdę z troską o maraton, którego ranga z roku na rok jest coraz mniejsza.  

 

Radny Marcin Krzysiak chciałbym prosić o informację na temat postępów remontu kładki/mostu  

i ewentualnej daty ukończenia tego remontu. Druga rzecz, to negatywne rozpatrzenie petycji, którą 

złożyli mieszkańcy ulicy Owocowej. To jest petycja z 2 sierpnia bieżącego roku, wnioskowali 

wszyscy mieszkańcy tej ulicy, którzy się podpisali pod tą petycją o umieszczenie progu 

spowalniającego. Tu podjął Pan decyzję o tym, żeby tego progu nie montować na podstawie 

zapytania do policji, czy zdarzyły się tam jakieś wypadki na tym odcinku. Moim zdaniem nie jest 

jakby wymagane, żeby każdy próg spowalniający w Dębnie był odkupiony wypadkiem, czy czyimś 

nieszczęściem. Wnioskuję do Pana zatem jako radny tego okręgu o ponowne rozpatrzenie tej 

petycji, czy mojego wniosku, jeżeli petycji jeszcze raz nie będzie można rozpatrzeć i podjęcie 

decyzji o zamontowaniu takiego progu. Motywuje to tym, że mieszkańcy na pewno się orientują 

co się dzieje na tej ulicy. Rozumiem, że to jest ulica wewnętrzna. Wiem, że jest jeszcze rękojmia, 

natomiast też wiem, że taki próg spowalniający, te które są z tworzywa mocowane do nawierzchni, 

one nie są drogie, kosztują około 3.000,00 zł. Myślę, że PUK może to w ramach własnych 

pracowników zamontować. Natomiast wydział taki próg zakupić w ramach własnego budżetu. Nie 

chciałbym, żeby motywacją do tego, żeby nie montować progów na wniosek mieszkańców było 

to, że się nie zdarzył jakiś wypadek, bo wydaje mi się, że to chyba miałoby być odwrotnie. 

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej mam dwie takie nieduże sprawy. Pierwsza sprawa to, 

ostatnio poruszony był temat związany z poprawą bezpieczeństwa przy „małej trójce”. Tutaj 

chciałem podziękować Pani Magdalenie Daćko-Dawidowicz oraz Państwu ze Straży Miejskiej. 

Odbyła się wizja lokalna, była rozmowa, kilkakrotnie żeśmy się kontaktowali, zaproponowane 

będą pewne rozwiązania, które jak gdyby nie ingerują za bardzo w przestrzeń, ale myślę, że stworzą 

poprawę bezpieczeństwa. Druga sprawa - w poprzedniej kadencji już była zrobiona ulica Zakręt, 

taka malutka ulica i w zeszłym tygodniu do mnie dwoje mieszkańców zadzwoniło, zapytali się, 

czy coś możemy zrobić z taką kwestią, ponieważ nie mówię, że wszyscy, ale jest kilka osób, które 

jeżdżą tam bardzo szybko. Nie jestem w stanie sobie wyobrazić, że można tam rozwijać prędkość 

do 50 kilometrów na godzinę, ale mieszkańcy twierdzą, że tak jest. Myślę, że tutaj warto byłoby 

się nad tym pochylić, bo to jest bardzo wąska ulica bez chodnika. Tam jest troszeczkę dzieci, sporo 

dzieci chodzi do Szkoły nr 1 i nie tylko. Tutaj możemy nad tym jakoś popracować i znaleźć 

rozwiązanie, które pozwoli nam poprawić bezpieczeństwo. 
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Radny Tomasz Kulbicki złożył wnioski na piśmie. Pierwszy - o budowę chodnika przy SP3. 

Temat wraca, a dlaczego to zaraz tutaj wszystko wyjaśnię. Na pierwsze zapytanie ustne, z II sesji 

Rady Miejskiej nie otrzymałem odpowiedzi. Więc na III sesji złożyłem pisemny wniosek o budowę 

wyżej wymiennego chodnika. Z odpowiedzi wynikało, że potrzeba jest złożenia wniosku do 

Starostwa Myśliborskiego, również dorzucono, że w trakcie ponownych uzgodnień jest projekt 

przebudowy ulicy Jana Pawła, co może zmienić istniejący układ ciągów pieszych. Dlatego 

sprawdziłem nowy projekt i okazuje się, że w nim nie ma uwzględnionego tego terenu. Pytam, 

dlaczego ktoś nie sprawdził tego, nim to napisał w tej odpowiedzi. W związku z tą odpowiedzią, 

złożyłem wniosek na IV sesji Rady o wystosowanie wniosku, zgłoszenia do Starosty 

Myśliborskiego o budowę chłodnika, a w odpowiedzi dostałem informację, że na chwilę obecną  

w budżecie gminy brak jest takiego zadania. Czy naprawdę tak drobna inwestycja jest aż takim 

problemem? Koszt tego to maksymalnie do 10.000,00 zł już z VAT-em, bo się dowiadywałem. 

Dalej zostało w tej odpowiedzi napisane, że dodatkowo w celu prawidłowej realizacji dojścia 

należy usunąć jedno miejsce parkingowe na ulicy Planty. No i znów ktoś kto to pisał, nie wiem czy 

tam był, bo jeżeli się tam przypatrzeć, a byłem i sprawdziłem, widać, że to miejsce można by było 

zrobić kawałek dalej, to znaczy przesunąć po prostu, a dzięki temu można by było jeszcze 

dodatkowo poprawić bezpieczeństwo dla dzieci, które chodzą do tej szkoły, bo zwiększyłoby to 

widoczność. Jak czytam te odpowiedzi, to mam takie wrażenie złych intencji  

i braku chęci do rozwiązania sytuacji. Odpowiedzi są takie zbywające, takie na odczep się, szukanie 

powodów, dlaczego nie. Tych odpowiedzi jest dwie i w tych odpowiedziach są cztery różne 

powody, dlaczego nie. Tu chodzi o kawałek chodnika dla dzieci, aby nie chodziły po błocie i miały 

dogodne i bezpieczne dojście do szkoły. Dlatego dziś złożę kolejny wniosek o zlecenie tego 

zadania dla Miejskiej Spółki PUK, z gorącą prośbą o poważne potraktowanie tego tematu, 

zrobienie wszystkiego w dobrej wierze, aby zrealizować to zadanie. Nadmienię, że choćby  

w sprawozdaniu dzisiejszym Pana Burmistrza jest wiele rzeczy, które zlecono do robienia, a nie 

ma ich w budżecie, więc wydaje mi się, że to jest kolejny powód do tego, żeby to zrobić i nie 

szukać jakiejś odpowiedzi. Jeżeli trzeba będzie złożyć wniosek, to proszę o złożenie wniosku, 

jeżeli trzeba zrobić coś innego, to bardzo bym prosił o to. Dodatkowo jeszcze wniosę  

o wystosowanie wniosku do właścicieli działek numer 460/16 i 460/15, które znajdują się przy 

ulicy Jana Pawła. Są tu numery 59 i 61, które są w bezpośrednim sąsiedztwie Szkoły Podstawowej 

nr 3. Chodzi o to, żeby uprzątnąć ten teren. Jest tam teren zarośnięty - to jest mniejszy problem. 

Większym problemem jest mnóstwo butelek, puszek i innych śmieci, które w tych zaroślach się 

znajdują. 

Wniosek stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do poruszonych spraw przez Radnych – 

jeżeli chodzi o ulicę Chojeńską, Pan wie, że jest to nie nasza droga, ale to już pomijając dookoła 

prace, które się dzieją, to tak naprawdę przeprowadza je gazownia, są wymieniane sieci. Dobrze 

Pan wie, że zgodnie z warunkami o zajęcie pasa drogowego, należy też przywrócić do stanu 

faktycznego. Nic się w przepisach tutaj nie zmieniło. Zdziwiony jestem co do dodatkowego 

pracownika Biura Rady. No bym powiedział 5,5 roku Pan potrzebował na to, żeby wpaść na ten 

pomysł. Tak rozmawiamy z Panią Moniką też, Pan Przewodniczący już o tym mówił prędzej. 

Myślę, że jest to mocno do przeanalizowania i przy reorganizacji urzędu w jakiś sposób 

przynajmniej zastępstwa będzie to rozwiązane.  
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Odnośnie audytu oświaty - jeżeli dobrze pamiętam, Państwo zabezpieczyli na pewno pieniądze. 

Termin wykonania nie jestem w stanie w tej chwili odpowiedzieć, ale to jeśli tak, w przyszłym 

roku na pewno, bo my te pieniądze też na przyszły rok przepisaliśmy. 

Odnośnie sprawy Radnego p. Marcina - rozmawiałem z Panem Prezesem odnośnie kładki, 

powiedział, że nie widzi tutaj żadnych problemów. Termin był, jeżeli dobrze pamiętam do końca 

listopada. Na pewno domówił trochę materiałów, część materiałów zostanie jeszcze wykorzystana 

jeszcze raz. 

Jeżeli chodzi o ulicę Owocową - możemy dywagować, rozmawiać myślę, że przy nowym budżecie 

też możemy uwzględnić. Wiem, że to nie są koszty, tak samo jak Pan Tomasz powiedział, ale 

myślę, że przede wszystkim w tym wypadku nie wyraziłem zgody, ponieważ mamy też rondo 

zamknięte i część tych objazdów się tam pojawia. To było takie podstawowe założenie. Myślę, że 

nie ma tam wystarczająco aż tak dużego ruchu. Z jednej strony jedni Państwo chcą, aby progi się 

pojawiły, inni nie chcą. Myślę, że tutaj trzeba by było to mocniej też przedyskutować na komisjach. 

Jeżeli chodzi o budowę chodnika - podpisuję około 200 dokumentów codziennie. Kto podpisał 

Panu te dwa dokumenty, o których Pan wspominał, bo Pan tak bezosobowo powiedział. Czy to 

byłem ja, czy to był kierownik poprzedni. 

Dyskusja.  

Burmistrz Dębna - jeszcze jak był Pan Kierownik Adam Trzciński, rozmawialiśmy na temat tego 

rozwiązania. Uważam, że łatwiej by nam było rozmawiać na mapach. Dobrze Pan o tym wie i to 

też odpowiedziałem Panu na komisji, że jeżeli chodzi o ulicę Jana Pawła, tak widział Pan projekt, 

nie ulega wątpliwości. Też Pan o tym wie, że jest problem z dwoma chodnikami. Myślę, że do 

przeprojektowania, to już będzie do ostatecznej wersji. Czy zostało to uwzględnione? nie ma 

kierownika, nie jestem w stanie odpowiedzieć. Wydaje mi się, że też warto by było zrobić to  

w całości razem w jednym pakiecie. Co do terenu zarośniętego to myślę, że po prostu to wskazał 

Pan działki i to odpowiedź też w tym zakresie nastąpi. 

 

Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Dębnie Stanisław Lenkiewicz odniósł się do tematu 

maratonu poruszonego przez Radnego Mateusza Obielaka – chciałbym do tego zacząć, że znowu 

mamy odmienne zdanie z Panem radnym na kolejną rzecz. Akurat odnośnie 50. Maratonu Dębno 

chciałbym powiedzieć, że według mnie, według biegaczy i według osób spoza Dębna i nie tylko, 

maraton naprawdę był wielkim wydarzeniem, który cieszył się wielkim zainteresowaniem.  

W maratonie wystąpiła rekordowa ilość osób. Zdradzę, że mieliśmy w tym roku też rekordowy 

budżet. Budżet przekroczył po raz pierwszy 1.000.000,00 zł. Ale ten 1.000.000,00 zł to nie był tak, 

że te pieniądze dostaliśmy z gminy. Z gminy dostaliśmy dotację w wysokości 400.000,00 zł. 

Pozostałe około 600.000,00 zł, czy 700.000,00 zł było zdobyte przez nas. I to jest tak a propos 

uwagi Pana, odnośnie pozyskiwania środków. No bo niedawno było zapytanie i Pan z takim lekkim 

uśmiechem, że te działania na plaży i tak dalej, no to były takie, no powiedzmy, że bardzo mało 

ważne. No jednak to jakieś środki zdobywamy i co do oceny tego maratonu, no tutaj akurat nie 

zgadzamy się. Chciałbym, żeby kolejne maratony były w takim wymiarze, z taką frekwencją i żeby 

było to dalsze coroczne święto. Od czego zależy ranga maratonu? -ranga maratonu zależy od 

pieniędzy. Tu nas Pan porównuje do maratonów w Warszawie, w Krakowie, w Poznaniu. To są 

maratony, które mają budżety po kilkanaście milionów złotych. 

Przewodniczący Rady poprzypominał pytanie radnego - Zmiana formuły z korony maratonu na 

złoty bieg w przyszłości i jakie starania czynicie Państwo, aby utrzymać dalej to w formule zamiast 

korony maratonu, to złoty bieg? 
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Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Dębnie - nie ma żadnej formuły ani Korony Maratonów 

Polskich, ani formuły Złotego Biegu i tak dalej. Są to wydarzenia, faktycznie do roku ubiegłego,  

a praktycznie w tym roku został zakończony projekt Korony Maratonów Polskich. W tym projekcie 

uczestniczyły cztery maratony. Uczestniczył Maraton Warszawski, Maraton Poznański, wcześniej 

Maraton Wrocławski, Maraton Krakowski i Maraton Dębno. Myślę, że ta sama skala tego 

towarzystwa, że Dębno znajdowało się w towarzystwie takich maratonów jak Warszawa, Poznań 

i tak dalej, świadczy o tym, że nasz maraton został przez środowisko biegaczy bardzo doceniony. 

Te projekt to po prostu wygasł. Teraz kolejne maratony, kolejne biegi organizują sobie inne 

założenia, inne eventy. My uczestniczymy w tej chwili w projekcie Orłów Biegowych. Jest to 

projekt, który w tej chwili jest trzeci rok. Jest on organizowany przez trzy biegi. Notabene są to 

biegi organizowane przez podobnej wielkości gminy. Jest to bieg po plaży w Jarosławcu, jest to 

bieg półmaraton w Grodzisku Wielkopolskim, no i jesteśmy my. Jest to formuła trzech biegów  

o różnych długościach. Zaczynamy maratonem, czyli biegiem najdłuższym, kolejny bieg to jest 

półmaraton i kolejny bieg to jest bieg na dystansie 15 kilometrów. Tutaj uczestniczymy w takiej 

formule, która ja nie mówię, że ma zastąpić, tylko jest czymś, czym staramy się zachęcić kolejnych 

biegaczy. A to, że trzy największe maratony w Polsce ogłosiły kolejny projekt, to jest całkiem inna 

sprawa i tutaj nie jest tak, że każdy musi we wszystkim uczestniczyć. 

Pytanie kolejne było o Warszawę - wydaje mi się, że powinien Pan przede wszystkim spytać, nie 

kto był, tylko po co tam byliśmy. Byliśmy tam po to, że w tym roku obchodzone jest stulecie 

maratonu w Polsce. W Warszawie odbył się taki wielki event, były biegi, były inne wydarzenia, 

ale takim generalnym punktem było wyróżnienie dziesięciu nie biegów, tylko dziesięciu jakby 

postaci związanych z maratonem w ciągu tych 100 lat i Dębno jako jedyny bieg został wyróżniony. 

Zostało tam posadzone drzewo z naszym maratonem. Będę musiał tam, no nie wiem, co dwa 

miesiące pojechać, żeby je podlać, ale to już jest inna rzecz. Nie byłem w żadnej delegacji. 

Faktycznie z Dębna było parę osób - jak te osoby będą chciały powiedzieć, że były, to proszę 

bardzo. Ja byłem sam, reprezentowałem sam bez żadnej delegacji. Teraz ranga maratonu jaka 

będzie w przyszłości zależy od Państwa. Chciałbym spytać Państwa jaki będzie budżet, bo od tego 

budżetu będzie zależało jaka będzie ranga. Na chwilę obecną nie wiadomo kto będzie 

organizatorem tego maratonu. A patrząc jeszcze z drugiej strony, że maraton w Dębnie jest znany 

w całej Polsce i nie tylko, a tutaj właśnie w naszej gminie każdy się dopatruje, zamiast go 

promować, to właśnie tego typu działania, żeby go zdeprecjonować. Tu myślę dużą rolą jest rola 

Rady Miejskiej, która powinna w jakiś sposób tym maratonem żyć, bo to jest wydarzenie, nie 

stowarzyszenie, tylko stowarzyszenie miasta, bo to jest historia. 

 

Radny Mateusz Obielak odniósł się do wypowiedzi Dyrektora OSiRu - bardzo źle się dzieje, 

jeżeli Pan troskę o maraton odbiera jako atak na ten maraton i deprecjonowanie rangi tego 

wydarzenia ze środowiska dębnowskiego. Chciałbym powiedzieć tylko do Pana odpowiedzi, że 

herbata od mieszania nie robi się słodsza i Maraton Dębno to marka wszystkich mieszkańców 

Dębna. To nie jest marka ani p. Czepułkowskiego, ani marka Rady, ani marka Stowarzyszenia 

Maraton Dębno, ani OSiR-u, ani nikogo innego. Tylko to jest marka wszystkich mieszkańców 

Dębna, którzy przez te 50 edycji organizowali to wydarzenie i tak naprawdę starali się i tych 

wszystkich uczestników, osób, które starały się, aby ten Maraton w Dębnie był na jakimś poziomie 

i przez te 50 edycji stał się najstarszym maratonem w Polsce. Panie Dyrektorze, źle bardzo by się 

stało, jeżeli najważniejszym dniem w kalendarzu maratonu stałby się przelew na konto 

Stowarzyszenia Maraton Dębno. Chciałbym, żeby tutaj moje pytanie dążyło do tego, jakie 

rozmowy są podejmowane, jaka jest wizja, cel tych spotkań, które miały miejsce w ostatnim 
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czasie? Bo nie oszukujmy się, że rozmowy kuluarowe przy organizacji maratonu mają ogromne 

znaczenie. Chciałbym się dowiedzieć, czy takie rozmowy są prowadzone i czy chcemy dalej ten 

maraton utrzymać na takiej randze. Bo ja nie chciałbym, żebyśmy się obudzili za 2-3 lata, że 

zostaną nam tylko mistrzostwa Polski pszczelarzy, nauczycieli, strażaków, policjantów i tak dalej. 

Tylko żebyśmy tą rangę maratonu ciągnęli dalej. Zapytał - dlaczego został przeniesiony termin 

Maratonu Dębno z tego kwietniowego, gdzie w poście na Państwa stronie w aktualnościach jest 

taki post z podziękowaniem za 50. Maraton Dębno i z ogromną radością ogłaszają Państwo, że ten 

termin, wracamy do kwietniowego terminu, nie ma już żadnych wyborów, jest to super termin dla 

biegaczy. W końcu będzie chłodniej, będzie dużo użytkowników, po czym Stowarzyszenie 

Maraton Dębno przenosi ten termin na termin majowy.  

Przewodniczący Rady poprosił Radnego, aby zmierzać do zakończenia swojej wypowiedzi. 

Radny Mateusz Obielak - reasumując chciałbym, żeby po prostu tutaj nikt sobie żartów nie robił  

z Rady bez udziału świadomości. Proszę odpowiedzi konkretne na pytania, a nie tutaj opowiadanie 

o historii maratonu i o działaniach byłych.  

 

Radny Tomasz Kulbicki w sprostowaniu do tego, co p. Burmistrz powiedział - Pan Burmistrz 

pyta mnie się, kto mi dał te odpowiedzi, skąd one są. No przecież to Pan Burmistrz chyba podpisuje 

je, ktoś je przygotowuje na Pana zlecenie, więc takie pytanie niestosowne moim zdaniem. A jeżeli 

chodzi o plan, uzgodnienie, to Pan znowu wraca do uzgodnienia tego planu z tym, że tak jak 

sprawdziliśmy ten plan nie obejmuje tego kawałka, o którym jest mowa. Więc co ma wspólnego 

przebudowa ulicy Jana Pawła z tym, że ten kawałek nie zawiera się w tym planie, więc dlatego 

bym bardzo prosił jednak się skupić na meritum tej sprawy. I naprawdę to nie jest dla mnie, to jest 

dla tych dzieciaków, które tam chodzą. Kawałeczek ok. 12-13 metrów chodniczka i sprawa by była 

rozwiązana. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do wypowiedzi Radnego - nie wiem Panie 

Tomaszu, czemu Pan odbiera to jako atak. Kierownik, który przygotowywał to, to też odgrywa 

rolę, bo Pan Adam też przygotowując cały projekt zaproponował, żeby wrzucić to razem w projekt 

i temat po prostu zamknąć. Nikt nie przerzuca tutaj, myślę, że łatwiej by było nam zrobić to  

w całości, czy doprojektować. Można rzucić na forum kwestie tego, że przesunie się, dobrze 

wiemy, że nie. My rozmawiamy o wirtualnej rzeczy, kierownik przyszedł, odpowiedział. W te 

miejsce zabieramy jedno miejsce parkingowe, czyli znowu nam brakuje, w tym miejscu trzeba by 

było poprowadzić. Przygotowując tą odpowiedź uznałem ją za zasadną, bo nie twierdzę, jeżeli 

nawet ja podpisałem, czy kierownik przygotowując, bo miał argumenty wystarczające do tego, 

żeby po prostu wdrożyć to w etapie późniejszym. Nic więcej i nic tutaj złego człowiek nie miał na 

myśli w odniesieniu do Pana, tak samo w mojej wcześniejszym odpowiedzi. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki ad vocem - nie wpadłem przez to przez 5,5 roku. Kiedy przeszedłem, 

to był inny pracownik Biura Rady Miejskiej. Potem ten pracownik przeszedł na emeryturę, 

szukaliśmy pracownika Biura Rady Miejskiej. Uważam transfer Pani Moniki ze Starostwa 

Powiatowego za jeden z najlepszych w tym urzędzie. I każda Rada to potwierdzi, poprzednia  

i obecna, że to jest naprawdę skarb tutaj. W międzyczasie, kiedy było naprawdę nawał pracy, Pani 

Monika dostawała pomoc, ale też uważaliśmy, że to jest zbyt mało skuteczne, że wymaga 

naprawdę drugiego pracownika, nie zastępstwa. Może to potwierdzić poprzednia Rada, 

przewodniczący i obecni, że naprawdę to jest osoba, naprawdę skarb tutaj na tym miejscu. W trosce 

naprawdę o nią, tylko i wyłącznie o to, żebyśmy mogli dobrze funkcjonować i pracować, zbliżają 
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się najgorsze, najtrudniejsze miesiące. Naprawdę powinna otrzymać Pani Monika pomóc. Stąd jest 

moja interpelacja, a nie dlatego, że tamte jakieś poprzednie lata.  

 

Radny Damian Jankowski zapytał - ile hydrantów zostało naprawionych, ewentualnie, ile 

hydrantów zostało zlikwidowanych oraz jaki jest miesięczny koszt abonamentu za hydranty i czy 

Gmina Dębno ponosi koszty abonamentu również za hydranty niesprawne?  

Zapytanie na piśmie, stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że jest zapytanie na 

piśmie, w związku z tym odpowiedź będzie również na piśmie. 

Poinformował, że w systemie e-Sesja jest możliwość włączania czasu wypowiedzi radnych. Więc 

myślę, że wykorzystamy to usprawnienie na kolejnej sesji i również dla mnie, jak i dla osób 

wypowiadających się, na pewno będzie to duże ułatwienie. Oczywiście jakiś sensowny margines 

sobie zastosujemy, ustalimy jakieś sobie ramy. 

 

Radny Mateusz Obielak zawnioskował o przerwę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski ogłosił – 10 minut przerwy. 

Przerwa (14:33-14:45) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna wznowił obrady po przerwie. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, 

wniosków i zapytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na złożone 

zapytania, interpelacje oraz wnioski Radnych zostały udzielone odpowiedzi w terminie. Zapytania 

wnieśli: Radny Grzegorz Kulbicki, Radny Mateusz Obielak, Radny Mirosław Napieracz, Radny 

Damian Jankowski. Interpelacje złożył Radny Grzegorz Kulbicki. Wnioski zostały złożone przez 

Radnego Grzegorza Kulbickiego, Radnego Mirosława Napieracza, Radnego Marcina Pecha, 

Radnego Leszka Włodkowskiego-Moszej i grupę radnych.  

Zapytania, interpelacje, wnioski oraz odpowiedzi są umieszczone w systemie eSesja; stanowią 

załącznik nr 13 do protokołu  

Zapytał, czy są uwagi do udzielonych odpowiedzi?  

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował, że ma dwie uwagi i tak naprawdę też wniosek Armii 

Krajowej - parkingi. Tak, do GDK był też wniosek składany o to, żeby wyłączyć mieszkańców  

z tego co jeszcze pamiętam. Wiem, że oni na to się nie zgodzili, ale z drugiej strony ci mieszkańcy 

naprawdę proszą, co oni mają teraz zrobić. Można naprawdę dla nich wystawić kartę rezydenta. 

Nie jest to wielkim problemem. Możemy ich poprosić, możemy dla nich to wydrukować, zrobić 

kartę rezydenta dla mieszkańców ulicy Armii Krajowej i wtedy mogą parkować. Proszę naprawdę 

ten temat, złożę wniosek, żeby tym mieszkańcom jakby ulżyć. Oni tak naprawdę dostali obuchem, 

bo oni teraz mają przeparkować swoje samochody, które mają na co dzień pod domem na NZPOW, 

na inne miejsca. Postawmy się w ich sytuacji, że teraz ktoś zrobił nam strefę i teraz to my mamy 

swoje samochody, które od 20-30 lat mieliśmy pod swoim domem, teraz mamy je 

przeparkowywać, mamy je trzymać gdzieś dalej, bo wprowadzono taką strefę. Wiem, tam gdzie 

drwa rąbią, wióry lecą i rzeczywiście to jest pokłosiem tej decyzji. Od początku wiedziałem, że tak 

troszkę będzie, dlatego wnioskowaliśmy o to, żeby rzeczywiście to było wyłączone. Ale naprawdę 

ci mieszkańcy nie są niczemu winni i tak naprawdę jeszcze ludzie, którzy tam pracują też powinni 

taką kartę rezydenta dostać. Jest to łatwo sprawdzić, udowodnić, że skoro ja tam pracuję w tym 
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sklepie, aptece, poczcie to powinienem mieć, ale przede wszystkim mieszkańcy. Mówię głównie 

o mieszkańcach. Mieszkaniec powinien od nas z urzędu otrzymać kartę rezydenta. Drugie,  

w związku z tą odpowiedzią troszkę naokoło, dotyczącą drugiego ronda, proszę o konkretną 

informację i proszę o kopię promesy na drugie rondo. Czy jest ta promesa na drugie rondo, czy 

została stracona, ale o odpowiedź proszę konkretną. Tak, jest, czy nie jest promesa 8.000.000,00 

zł na drugie rondo i proszę o kopię tej promesy, jeśli to możliwe to dzisiaj do końca sesji chciałbym 

kopię tej promesy otrzymać.  

 

Radny Leszek Włodkowski Moszej poinformował, że dostał odpowiedź odnośnie Młodzieżowej 

Rady. Dziękuję za podjęte działania. Dziękuję, że młodzież też podjęła rękawicę i 30. mamy 

wybory do Młodzieżowej Rady Dębna. Dzisiaj były wybory, więc w sumie takie małe święto 

demokracji oraz tego, żeby młodzi ludzie bardziej angażowali się w sprawy społeczne.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do wypowiedzi Radnych - zaczynając od 

Armii Krajowej, to przypomnę - zacytuję Pana Grzegorza, to jest z protokołu posiedzenia komisji. 

Oni tylko poprosili o opinię do tego co planują zrobić, pewnie podejmą już sami i tu się nic nie 

zmieniło, czyli generalna podjęła decyzję, było to na wniosek Północnej Izby Gospodarczej. Teraz 

idąc do tego, co my zaproponowaliśmy i co widać, bo najważniejszy dla nas jest stan faktyczny. 

Jeżeli Państwo teraz zobaczą na te parkingi, jest dużo miejsc wolnych. Ludzie przyzwyczaili się  

i na NZPOW parkowane są samochody. Dostęp do parkingów w ciągu dnia mają przede wszystkim 

ludzie czy inwalidzi, czy osoby starsze, gdzie chcą podjechać do poczty, czy do apteki, czy 

gdziekolwiek. Naprawdę uwolniły się te miejsca i myślę, że po prostu pomysł tej poprzedniej 

kadencji był naprawdę dobrym pomysłem. Jeżeli chodzi o kartę rezydenta czy kartę mieszkańca, 

to przygotowujemy się do tego, to nie jest proces prosty, ale mówię ogólnie o karcie dla każdego 

mieszkańca. Nie będzie tutaj na tym etapie zgody, jeżeli chodzi o ulicę Armii Krajowej. Byli też  

u mnie mieszkańcy też z różnymi opiniami i na tym etapie bym powiedział, że można dookoła też 

spokojnie zaparkować i to miejsce znaleźć. A teraz idąc do kwestii biznesowej. Powiem Panom 

tak i to chyba każdy biznesmen powie i to chyba w której firmie nie pracowałem, to odpowiedź 

była prosta. Żaden z pracowników nie będzie parkował w miejscu przy mojej firmie, czy w miejscu 

dostępu do biura obsługi, czy bezpośrednio do firmy po to, żeby po prostu moi klienci mogli do tej 

firmy od razu wejść. Co się działo, kiedy nie było tej blokady? Tak naprawdę ludzie parkowali na 

Placu Konstytucji, czy gdzieś przy Biedronce i wędrowali do poczty. Chyba zamierzenie było 

takie, żeby po prostu ludzie, którzy naprawdę tylko wpadają na chwilę, żeby zrobić krótkie zakupy, 

zajść na pocztę, czy pójść na rynek i po prostu po chwili odjeżdżają. Pozbyliśmy się samochodów, 

które tam stały, nawet jeżeli popatrzymy na te miejsca w momencie, kiedy już od godziny 8.00 to 

tak naprawdę pracownicy parkowali właśnie w tych miejscach. A nam chyba przy tym wniosku 

zależało na tym, żeby to mieszkańcy mieli do tego dostęp i tutaj bym powiedział, że na tym etapie 

tego nie zmienimy. Obserwujemy to, bo to też jest bardzo istotne dla nas. To razem z Panem 

Komendantem, ja sam na początku jeździłem, po południu i w godzinach pracy, żeby zobaczyć też 

jak to wygląda. Najciekawsze jest to, że po godzinie 18.00, któregoś razu naliczyłem około 20 

miejsc wolnych. Czyli mimo tego, że jest zakaz, a od godziny praktycznie można powiedzieć 

15.00, bo mamy do 17.00, czyli dwie godziny jak ktoś postawił o 16.00 samochód, to po dwóch 

godzinach już ten czas mija, mimo tego te miejsca są wolne. Czyli mówimy o tym, że te miejsca 

są i są dostępne.  

Jeżeli chodzi o kopię promesy, Panie Grzegorzu, w kwestii regulaminu wie Pan chyba albo 

przynajmniej powinien Pan wiedzieć, jak wyglądał regulamin i my na ten temat odpowiedzieliśmy. 

Jest możliwość zmiany i trzeba przeprowadzić rozmowy z BGK i tutaj, jeżeli już to co, regulamin 

Panu też udostępnić i pokazać, żeby pokazać to w jakim etapie to jest procedowane. 
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Co do Rady Młodzieżowej, to myślę, że tak Panie Leszku, będziemy o tym też rozmawiać. Myślę, 

że w odniesieniu do opiekuna i co do kompetencji i do tego w jaki sposób Rada by miała 

funkcjonować, to myślę, że po prostu jestem mocno otwarty na to. Mam nadzieję, że nowa 

Młodzieżowa Rada będzie dobrym organem doradczym dla funkcjonowania Rady i tak samo 

mojej. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki odniósł się do wypowiedzi Burmistrza - Panie Burmistrzu, przetarg 

nierozstrzygnięty, mijają trzy miesiące od tego momentu, przetarg nierozstrzygnięty, bo Pana 

decyzją nie wydłużono czasu dla wykonawcy, który zwraca uwagę, żeby wydłużyć, to by stanął. 

W związku z tym, minęły trzy miesiące bezczynności. Proszę o odpowiedź - czy mamy promesę 

na 8.000.000,00 zł na drugie rondo? I proszę o kopię promesy do końca dzisiejszej sesji. A jeśli 

nie, to proszę na jutro na godzinę 9.00 przygotować dokumenty, dotyczące drugiego ronda  

i w ramach art. 24 ustawy o samorządzie gminnym ust. 2, radny ma prawo wstępu do pomieszczeń, 

w którym znajdują się materiały i dokumenty i proszę o takie przygotowanie. Bo te odpowiedzi, 

które Pan udziela są na okrętkę. Pytam wprost, czy mamy dalej 8.000.000,00 zł na rondo? Przetarg 

został zaprzepaszczony, 3 miesiące minęły i nic się nie dzieje w tym temacie. Ja zbyt dużo czasu 

poświęciłem, żeby jeździć za tymi pieniędzmi, żeby te pieniądze na to rondo wywalczyć, a dzisiaj 

Pana decyzją to rondo po prostu się nie projektuje, bo od 3 miesięcy by trwało projektowanie. Więc 

proszę o odpowiedź, czy mamy te pieniądze i kiedy mamy ostateczną decyzję, że możemy to rondo 

realizować i w jakim trybie.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski - jeżeli zaczniemy od początku, to bym powiedział 

5,5 roku na to, żeby można było zrobić spokojnie projekt i nie robić tego przez PFU, co z jednej 

strony bym powiedział, że będzie generować na pewno większe koszty i to mówią wszyscy 

samorządowcy po kolei. 5,5 roku, żeby zrobić spokojnie projekt. Druga sprawa - zapraszam jutro, 

nie ma żadnego problemu, proszę podejść, zobaczy Pan i tak samo pokażemy regulamin, co jest  

w nim też zapisane. Bo wydaje mi się, że tak jak Pan powiedział, że załatwiał, powinien wiedzieć, 

jak wygląda ten regulamin i na jakim etapie można zmieniać zakresy. Co do zmiany - już 

powiedziałem Panu na ostatniej sesji i powtórzę jeszcze raz. Jeżeli rozmawiam z Generalną 

Dyrekcją i generalna mówi, że termin jest wystarczający, to nie jest Pan Radny Kulbicki, który 

mówi po prostu jako człowiek, nie wiem, bo już nie chciałbym tykać wykształcenia, ale 

rozmawiając z ludźmi, którzy technicznie zajmują się tym od wielu lat i chyba generalna jest tą 

instytucją, którą należałoby o to zapytać. Będąc na spotkaniu w generalnej, dostałem odpowiedź - 

jest wystarczający czas na to, żeby zrealizować to w tym terminie i taką decyzję podjąłem. 

Podjąłem ją też ze względu na to, żeby nie blokować miasta tak jak teraz. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - chciałbym przypomnieć, że przez 5 lat był Pan 

Wiceburmistrzem, odpowiadał za drogi i inwestycje, mógł Pan przygotować jedno i drugie rondo, 

Pan tego też nie zrobił. Zamawiający wyraźnie wskazywał, że zamknie tylko część wahadłowo  

i wyraźnie praktycy, doświadczeni praktycy wskazywali na to, że ze względu właśnie na to, że 

będą musieli wprowadzić ruch wahadłowy, a nie zamykać całkowicie rondo, proszą o wydłużenie 

tego terminu. A co do wykształcenia, mamy takie same.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski - zaprojektowane rondo, jakie było Panie Grzegorzu? 

czy jaki był plan pierwszy zanim Pan ustąpił ze stanowiska? Mówiliśmy o tym, że to będzie zwykłe 

rondo, czyli okrągłe. Tak naprawdę informacja odnośnie tego, że generalna nie wyraża zgody na 

okrągłe, spłynęła już w nowej kadencji. Czyli mówimy o tym, że ono będzie, jak to określane jest 

przez fachowców jako biszkopt. Na tamtym etapie była odpowiedź i tak samo jak rozmawiałem  

z generalną, że wahadłówka będzie ciężka do wprowadzenia i ciężka do realizacji. Proszę nie 
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insynuować na zasadzie takiej, że będzie tak robione czy nie. Promesę wydrukowaną Pan dostanie 

w dniu jutrzejszym. 

 

Więcej pytań nie było. 

::::::::::::::::::::::::::::::: 

12. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów w dniu 24 

października 2024 roku.  Poprosił o opinię do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pana Krzysztofa Lenartowicza. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę NR VI/39/2024 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Poprosił o opinię do 

projektu uchwały Przewodniczącego Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na posiedzeniu 

Komisji Pani Skarbnik zgłosiła dodatkowe wnioski do projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2024, które uzyskały akceptacje komisji.  

Treść wniosków:  

1) Na wniosek Rady Sołeckiej Więcław wnosi się o zatwierdzenie następujących zmian  

w planie finansowym sołectwa:  

- zmniejsza się o kwotę /-/352,76 zł plan wydatków na wywóz odpadów (900.90003.4300)  

- zwiększa się o kwotę /+/352,76 zł plan wydatków zakupów na boisko sportowe 

(926.92601.4210).  

2) Na wniosek Rady Sołeckiej Suchlica wnosi się o zatwierdzenie następujących zmian  

w planie finansowym sołectwa:  

- zmniejsza się o kwotę /-/1.000,00 zł plan wydatków na zakupy do świetlicy wiejskiej 

(921.92109.4210),  

- zwiększa się o kwotę /+/1.000,00 zł plan wydatków usług w gospodarce komunalnej, związanych 

z wykonaniem tablicy informacyjnej (900.90095.4300).  

3) Na wniosek Rady Sołeckiej Dyszna wnosi się o zatwierdzenie następujących zmian w planie 

finansowym sołectwa:  

- zmniejsza się o kwotę /-/41,00 zł plan wydatków na zakupy związane z utrzymaniem terenów 

zielonych w sołectwie (900.90004.4210),  

- zmniejsza się o kwotę /-/200,00 zł plan wydatków na usługi remontowe związane  

z utrzymaniem terenów zielonych w sołectwie (900.90004.4270),  

- zwiększa się o kwotę /+/241,00 zł plan wydatków zakupów do świetlicy wiejskiej 

(921.92109.4210).  

4) Na wniosek Rady Sołeckiej Smolnica wnosi się o zatwierdzenie następujących zmian  

w planie finansowym sołectwa:  

- zmniejsza się o kwotę /-/496,00 zł plan wydatków na zakupy związane z utrzymaniem cmentarza 

(710.71035.4210),  

- zmniejsza się o kwotę /-/2.000,00 zł plan wydatków na umowę zlecenie na prowadzenie zajęć  

w świetlicy środowiskowej (851.85154.4170),  

- zwiększa się o kwotę /+/2.496,00 zł plan wydatków zakupów do świetlicy wiejskiej 

(921.92109.4210). 

W dniu 29.10.2024 r. p. Skarbnik przedłożyła jeszcze dodatkowe wnioski do projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024, które nie były głosowane podczas Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Treść wniosków:  

5) Na wniosek Rady Sołeckiej Cychry wnosi się o zatwierdzenie następujących zmian w planie 

finansowym sołectwa:  

- zmniejsza się o kwotę /-/10.000,00 zł plan wydatków na zakup kontenera przy OSP Cychry 

(754.75495.6060)  

- zwiększa się o kwotę /+/10.000,00 zł plan wydatków na wykonanie wiaty na cmentarzu  

w Cychrach (710.71035.6050).  

6) W związku ze zmianą w planie wydatków wartości planu w § 2820 w treści uchwały dodaje się 

w § 3 pkt.3) o treści: „3) załącznik Nr 11 Dotacje celowe dla podmiotów niezaliczonych do sektora 

finansów publicznych na realizację zadań własnych Gminy Dębno w 2024 roku otrzymuje 

brzmienie zgodnie z załącznikiem Nr 5 do niniejszej uchwały.” 

Wnioski są na eSesji. 
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Wniosek z dnia 24.10.2024 r. stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Wniosek z dnia 29.10.2024 r. stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Zapytał, czy są pytania i uwagi do projektu uchwały, do dodatkowych wniosków? 

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał - co z projektem drogi w Barnówku, dlatego że był  

w pierwotnym budżecie, w tym momencie go tam nie ma. Chciałbym się dowiedzieć co się tam 

wydarzyło, że tego projektu tam nie ma. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do zapytania Radnego - rozumiem, że 

Panu radnemu chodzi o ten projekt, który wnioskowała Rada Sołecka. Tak jak Pan widział, Rada 

Sołecka przełożyła te pieniądze, czyli zrezygnowała z realizacji tego projektu. Uzgodniliśmy  

z Panią Sołtys, że dla tych czterech domów tam, gdzie oni mają z kocich łbów te dojazdy, to na 

tym etapie tego realizować nie będziemy. Wyraziła zgodę i poprosiła o przerzucenie tych pieniędzy 

właśnie na plac zabaw. 

 

Radny Tomasz Kulbicki - chce Pan powiedzieć, że to Rada Sołecka wyszła z wnioskiem, żeby 

ściągnąć te pieniądze 10.000,00 zł, przerzucić. To był ich wniosek i to była ich wola - tak? Wniosek 

oczywiście, że złożyli, tylko pytanie moje jest takie, dlaczego ten wniosek złożyli? Czy wiedząc  

o tym, że będzie realizowana inwestycja stwierdzili, że jednak nie chcą tej inwestycji? Czy  

z jakichś innych powodów ktoś ich, że tak powiem do tego przekonał i namówił po prostu? 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował – tak złożyli wniosek. Odczytał 

wniosek: „Sołectwo Barnówko w bieżącym roku przeznaczyło kwotę 10.000,00 zł na wykonanie 

projektu technicznego, dotyczącego przebudowy drogi gminnej 42/4 w Barnówku. W odpowiedzi 

na wniosek z dnia 15 marca 2024, otrzymaliśmy odpowiedź o przekazanie sprawy do Wydziału 

Realizacji Inwestycji i poprowadzenie postępowania mającego na celu wyłonienie potencjalnego 

wykonawcy. Niestety w ostatnim czasie nastąpił dość spory zwrot akcji, otrzymaliśmy informację, 

że projekt nie został wykonany i jesteśmy zmuszeni przesunąć zabezpieczone środki na ten cel. 

Koniec roku zbliża się nieubłagalnie i chcąc wykorzystać w pełni budżet naszego sołectwa, 

konieczne jest przesunięcie środków. Jako jedno z nielicznych sołectw, nie posiadamy świetlicy 

wiejskiej, w którą moglibyśmy inwestować. W tym miejscu pragnę nadmienić, że w ostatnim 

czasie w ramach wolontariatu pracowniczego udało nam się odnowić plac zabaw. W związku  

z powyższym, zwracamy się z prośbą o przesunięcie środków w ramach budżetu sołectwa wsi 

Barnówko z następującego działu 600 Transport i łączność, na drogi publiczne gminne, kwota 

10000,00 zł do działu.”  

Panie Radny, powiedziałem to przed chwilą w poprzedniej wypowiedzi i powtórzę to teraz też, 

uzgodniliśmy i też powiedzieliśmy Pani Sołtys, że w momencie, kiedy mają drogę dojazdową  

z kocich łbów, to po prostu nie będziemy na tym etapie przeznaczać pieniędzy i projektować, bo 

mamy drogi nie do czterech domów tylko do dziesięciu domów, czy do dwudziestu domów, które 

nie mają utwardzonej tak nawierzchni jak w Barnówku i należałoby projektować je w innych 

miejscach. Pani Sołtys przyjęła tą argumentację, dlatego też złożyła wniosek o przesunięcie 

środków. 

(problemy techniczne z mikrofonem) 
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Radny Tomasz Kulbicki – podsumowując, jak dobrze zrozumiałem, powodem złożenia tego 

wniosku przez Radę Sołecką Barnówka było po prostu to, że nie został wykonany plan techniczny 

- tak? i tylko dlatego. Właśnie o to mi chodziło, o tą odpowiedź mi chodziło.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki odniósł się do wypowiedzi - skoro Rada Sołecka zabezpiecza środki  

i to znaczne ze swojego budżetu na to, żeby wykonać projekt techniczny i wielokrotnie tak bywało 

w historii, że sołectwa zabezpieczały ze swoich środków dokładało się coś, robiło się projekt. 

Czasami projekt leżał latami jak w przypadku Dargomyśla. Wtedy był Dargomyśl, pamiętam  

i Barnówko. Leżał przez lata ten projekt, ale jakby nigdy nie było tak, że nie zostało to wykonane, 

skoro wyłożyli swoje środki. Teraz mówienie, że dlatego były takie dofinansowania na poziomie 

98%, więc gotowy projekt, który byłby zrobiony, sfinansowany przez sołectwo, które zdecydowało 

na zebraniu wiejskim, że chce na to to przeznaczyć. Jeśli pojawiłyby się dofinansowania w takiej 

wysokości, to praktycznie dodalibyśmy grosze i droga by była dla nich wykonana. Więc zostali 

można powiedzieć niejako przymuszeni do tego, że muszą przesunąć, żeby tych pieniędzy nie 

stracić, więc przesuwają na plac zabaw. Ale uważam, że to jest chyba pierwszy raz w historii, że 

sołectwo chce wyłożyć swoje środki na projekt drogi, a my im tego nie robimy.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - bardzo lubię określenia pierwszy raz 

w historii. Panie Grzegorzu, sołectwo Więcław – 5 lat leżał polbruk. Druga sprawa - nie dołożę do 

projektu dodatkowych pieniędzy. Jeżeli chodzi o drogi brakuje nam projektów. Nawet jeżeli byśmy 

mieli popatrzeć Panie Grzegorzu na ulicę Leśną, w której skończyło nam się pozwolenie 

budowlane, na część ulicy Leśnej. Dlatego nie zrobiliśmy i nie zgłosiliśmy do funduszu całości, 

ale to chyba Pan jako burmistrz też się chwalił, że po prostu nadzoruje inwestycje i realizuje je,  

a my nie mogliśmy dokończyć Leśnej ze względu na to, że skończyło się pozwolenie, a wystarczyło 

je podtrzymać. Pan teraz mówi o tym, że droga, która jest wyłożona w kocich łbach, gdzie ludzie 

mają naprawdę dojazd należałoby zrobić. A są drogi w naszej gminie, które należałoby 

przygotować projekty i do tego z Państwem też chcemy przy budżecie usiąść i się zastanowić, bo 

tych projektów nam brakuje. Tak więc mówi Pan o małym odcinku drogi, mówimy o Więcławiu  

i mówimy o tym, że nie podtrzymane jest pozwolenie na Leśną i przez to nie mogliśmy złożyć na 

całą Leśną do Funduszu Rozwoju Dróg Lokalnych. Tak więc co mam powiedzieć teraz, że co, nie 

dopilnował Pan, nie zrobił? Jeżeli uważa Pan, że dawanie części leków uzdrowi człowieka, to nie 

jest żadnym uzdrowieniem. Jeżeli już to należałoby robić od początku do końca, a nie tylko po 

prostu dla zasady złożenie tylko projektu, a tak naprawdę mamy większe potrzeby, żeby 

zrealizować. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zwracam się do osób, które oglądają 

bądź będą oglądać transmisję sesji w Internecie. Myślę, że większość z Państwa Radnych wie jakie 

są zasady. Podam tylko z historii przykład, odnośnie mojej miejscowości sprzed kilkunastu lat.  

W Cychrach mieszkańcy bardzo chcieli, byłem wtedy sołtysem i radnym w jednej osobie. 

Mieszkańcy bardzo chcieli budowy drogi gminnej, równoległej do głównej drogi, ulicy drogi 

powiatowej w Cychrach. Do tego stopnia, że oprócz tych środków, które były niezbędne do 

wykorzystania na wykonanie prac pielęgnacyjnych, praktycznie nic, mieszkańcy na nic kompletnie 

więcej nie przeznaczyli, tylko na projekt techniczny. Ale zanim to zostało dokonane, poprzedzone 

zostało to, nie wiem, miesiącem przynajmniej rozmów z ówczesnym Burmistrzem, aby zgodził się 

na to rozwiązanie. Ponieważ mieliśmy świadomość, że przegłosowanie środków na projekt 

techniczny, nawet jeżeli kwota wystarczy na wykonanie całości projektu technicznego, to jest 
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dopiero jakiś wycinek sukcesu. Będzie niezmienne jednak przeznaczenie środków z budżetu 

gminy, już niewspółmiernie większych i stąd prowadzone były te rozmowy z Burmistrzem.  

I dopiero wtedy nastąpiło głosowanie na zebraniu wiejskim i dopiero wtedy Rada Miejska zgodziła 

się przeznaczyć te środki w budżecie gminy na konkretne zadanie, projekt techniczny, konkretnie 

ulica Kościuszki w Cychrach. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra poinformowała - chciałabym tylko uszczegółowić to, że  

w uchwale pojawi się dodatkowy zapis odnośnie załącznika - to będzie załącznik nr 5. Oczywiście 

pojawi się załącznik dodatkowy do projektu tej uchwały. Chciałabym tylko wyjaśnić, że to jest 

załącznik, który będzie ujednolicony. Zawiera on dotacje w pożytku publicznym i dotacje 

udzielane innym podmiotom niezaliczonym do sektora finansów publicznych, które na podstawie 

innych przepisów otrzymują dotacje z budżetu gminy. Także żeby Państwo nie byli potem 

zdziwieni, że przy tej uchwale pojawił się po prostu dodatkowy załącznik. Ale tak jak mówię, jest 

to tylko ujednolicenie zapisów załącznika, który był przy uchwale budżetowej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zaproponował przegłosowanie 

wniosków blokiem.  

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Dodatkowe wnioski do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024:   

1) Na wniosek Rady Sołeckiej Więcław wnosi się o zatwierdzenie następujących zmian w planie 

finansowym sołectwa: - zmniejsza się o kwotę /-/352,76 zł plan wydatków na wywóz odpadów 

(900.90003.4300) - zwiększa się o kwotę /+/352,76 zł plan wydatków zakupów na boisko sportowe 

(926.92601.4210). 2) Na wniosek Rady Sołeckiej Suchlica wnosi się o zatwierdzenie 

następujących zmian w planie finansowym sołectwa: - zmniejsza się o kwotę /-/1.000,00 zł plan 

wydatków na zakupy do świetlicy wiejskiej (921.92109.4210), - zwiększa się o kwotę /+/1.000,00 

zł plan wydatków usług w gospodarce komunalnej, związanych z wykonaniem tablicy 

informacyjnej (900.90095.4300). 3) Na wniosek Rady Sołeckiej Dyszna wnosi się o zatwierdzenie 

następujących zmian w planie finansowym sołectwa: - zmniejsza się o kwotę /-/41,00 zł plan 

wydatków na zakupy związane z utrzymaniem terenów zielonych w sołectwie (900.90004.4210), 

- zmniejsza się o kwotę /-/200,00 zł plan wydatków na usługi remontowe związane z utrzymaniem 

terenów zielonych w sołectwie (900.90004.4270), - zwiększa się o kwotę /+/241,00 zł plan 

wydatków zakupów do świetlicy wiejskiej (921.92109.4210). 4) Na wniosek Rady Sołeckiej 

Smolnica wnosi się o zatwierdzenie następujących zmian w planie finansowym sołectwa: - 

zmniejsza się o kwotę /-/496,00 zł plan wydatków na zakupy związane z utrzymaniem cmentarza 

(710.71035.4210), - zmniejsza się o kwotę /-/2.000,00 zł plan wydatków na umowę zlecenie na 

prowadzenie zajęć w świetlicy środowiskowej (851.85154.4170), - zwiększa się o kwotę 

/+/2.496,00 zł plan wydatków zakupów do świetlicy wiejskiej (921.92109.4210) 5) Na wniosek 

Rady Sołeckiej Cychry wnosi się o zatwierdzenie następujących zmian w planie finansowym 

sołectwa: - zmniejsza się o kwotę /-/10.000,00 zł plan wydatków na zakup kontenera przy OSP 

Cychry (754.75495.6060) - zwiększa się o kwotę /+/10.000,00 zł plan wydatków na wykonanie 

wiaty na cmentarzu w Cychrach (710.71035.6050). 6) W związku ze zmianą w planie wydatków 

wartości planu w § 2820 w treści uchwały dodaje się w § 3 pkt.3) o treści: „3) załącznik Nr 11 

Dotacje celowe dla podmiotów niezaliczonych do sektora finansów publicznych na realizację 

zadań własnych Gminy Dębno w 2024 roku otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem Nr 5 do 

niniejszej uchwały.” 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

 

Wnioski zostały w głosowaniu wprowadzone do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 z dodatkowymi wnioskami 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę NR VI/40/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024, stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na 

lata 2024-2032. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Poprosił o opinię do 

projektu uchwały Przewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  



23 
 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2024-2032. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę NR VI/41/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębno na lata 2024-2032, stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głuchołazy  

z przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - przy tym projekcie uchwały to 

Państwo złożyli wniosek o to, żeby dofinansować Gminę Kłodzko. To co Pan Mateusz też 

powiedział i mi bliżej jest do tego, żeby to były Głuchołazy. Jeżeli Państwo się zdecydują, żeby to 

była jednak Gmina Kłodzko, to prosiłbym też o wniosek. Mi zależało też bardziej na Głuchołazach, 

bo bardzo mocno nasi mieszkańcy się zaangażowali w pomoc tej akurat gminie. Rozmawiałem też 

z Zastępcą Burmistrza Głuchołaz, żeby ukierunkować konkretnie to działanie, czyli mi zależało na 

tym, że po prostu jeżeli już chcielibyśmy dofinansować, to nie na ogólne jakieś zadanie odbudowy, 

tylko żeby to poszło do żłobka. Po rozmowie z Panem Zastępcą właśnie zasugerował, że to było 

najlepsze rozwiązanie, ponieważ parter całkowicie został zalany i jak najszybciej chcieliby 

zrealizować te zadanie, żeby dzieci mogły wejść do tego żłobka. Prosiłbym o zostawienie 

Głuchołaz i przegłosowanie tej kwoty. 

 

Pytań nie było.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głuchołazy z przeznaczeniem 

na usuwanie skutków powodzi. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę NR VI/42/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Głuchołazy z przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi, stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki zapytał – czy ten projekt uchwały podwyższający stawki za podatek 

od nieruchomości był konsultowany z jakimiś podmiotami, z przedsiębiorcami, jeśli tak to  

z jakimi? 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - na komisji byli przedstawiciele 

dwóch organizacji, czyli mówimy tutaj o Klubie Biznesu i Północnej Izby Gospodarczej. 

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej poinformował - podatki to jednak jest ważna rzecz, 

szczególnie teraz w tym okresie, kiedy wszystko idzie w górę i gmina musi z czegoś funkcjonować. 

Była wspomniana komisja - na ostatniej komisji był faktycznie poświęcony duży czas na rozmowę, 

na dyskusję na ten temat. Był Pan Andrzej Sobieski i Tomasz Pluciński. Pan Andrzej Sobieski 

reprezentował Północną Izbę Gospodarczą, Pan Tomasz Pluciński wypowiadał się w imieniu 

Klubu Biznesu, który działa przy MKS Dąb Dębno. Wypowiadał się też dosyć dużo tutaj kolega 

Radny Mateusz Obielak. Wiemy, że te podatki mamy najniższe w regionie, ale jednak ta podwyżka 

to też jest bolesna dla wszystkich mieszkańców. To co było najbardziej interesujące, pojawiła się 

propozycja, aby wykonać, dokonać, padła konkretna propozycja z 10 czy kilka spotkań z biznesem, 

dotyczących nie tylko podatków i ich sposobu kształtowania, ale też współpracy z radnymi  

i samorządem jak rozwiązywać problemy na linii przedsiębiorcy, którzy zatrudniają ludzi  

w Dębnie oraz Rada czy też Urząd Miasta. Wszyscy byli do tego przychylnie nastawieni i wydaje 

mi się, że to też powinno być wspomniane, że to nie są tylko pieniądze, ale też dyskusje, które 

dotyczą tego szerszego spektrum. 
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Więcej pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę NR VI/43/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

17. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 

2025 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że podczas 

posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów komisja przegłosowała  zmiany  

w projekcie uchwały w sprawie obniżenia ceny żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2025 

rok poprzez uzupełnienie brakujących zapisów w § 1. projektu o pozycję Monitora Polskiego  

z 18 października 2024 r., w którym ogłoszono średnią cenę skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na rok 2025 wpisując „891” oraz uzupełnienie brakującej kwoty średniej ceny skupu żyta 

do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2025 ogłoszoną w komunikacie Prezesa Głównego 

Urzędu Statystycznego z dnia 18 października 2024 r. wpisując „86,34”. 

Poinformował również, że Zachodniopomorska Izba Rolnicza w dniu 21 października 2024 r. 

wydała negatywną opinię do przedłożonego projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny żyta do 

celów wymiaru podatku rolnego na 2025 rok. Niniejsza opinia nie jest wiążąca dla organu 

stanowiącego.  

Zapytał, czy są pytania i uwagi do projektu uchwały? 

Opinia stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
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Radny Grzegorz Kulbicki zapytał - czy wcześniej Zachodniopomorska Izba Rolnicza wydawała 

kiedyś negatywne opinie? Jak to było przez ostatnie lata? 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra poinformowała - rzeczywiście pierwszy raz dostaliśmy opinię 

negatywną. Do tej pory zawsze była ona pozytywna. Niemniej jednak wiem, że wszystkie gminy 

w okolicy, które dokonywały obniżki, również dostały opinię w tym roku z Izby negatywne. Tutaj 

chciałabym tylko zaznaczyć, że taka opinia nie jest wydawana przez Izbę Rolniczą w przypadku, 

gdy gmina idzie ze stawką maksymalną, czyli nie dokonuje tej obniżki i wtedy tutaj Izba w ogóle 

się nie wypowiada. Natomiast w przypadku, kiedy gmina dokonuje obniżki tej ceny, jak gdyby 

obniżając jednocześnie podatek rolny rolnikom, wówczas jest obowiązek zasięgnięcia opinii i tutaj 

właśnie kuriozalne jest to, że wtedy Izba wydaje negatywną opinię. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - z perspektywy Dębna mówimy  

o 55,00 zł do tej pory, czyli 63 zł zostało zaproponowane przez nas. Mówimy o roku ubiegłym, bo 

Barlinek to jest 74,00 zł, Boleszkowice 83,00 zł. Tutaj w tym wypadku tak jak rozmawiałem  

z Wójtem Boleszkowic też powiedział, że Pan, który był też u nas na komisji krótko, tak samo też 

tam był za tym, żeby to obniżyć. Ale mówimy o stawce aż tak daleko wybiegającej, czyli 

praktycznie o 20,00 zł więcej niż u nas w Gminie Dębno. Nowogródek 80,00 zł, Myślibórz 77,00 

zł, Kostrzyn 89,00 zł. Z perspektywy poprzednich lat, patrząc na to, że do maksymalnej takie proste 

założenie było, wiem, że były wahania też inflacyjne i też różne sytuacje gospodarcze, żeby 

utrzymać te 75%, pewnie w którymś momencie spowoduje, że to naprawdę będzie raz podwyżka 

o złotówkę, raz podwyżka o 5,00 zł, ale żeby utrzymać ten taki zakres tej maksymalnej w 75%, co 

też było za Burmistrza Downara mniej więcej utrzymywane. Myślę, że po prostu wiecie, to wtedy 

nie będziemy skakać aż tak mocno w roku o krok w tą, czy w tamtą. Tak jak powiedziałem na 

komisji myślę, że małymi krokami można w następnych latach też już po prostu do tej stawki 

wyrównywać. Też czym bardziej, że należałoby pamiętać o tym, że część, którą my znowu 

zwalniamy z podatku, to można było powiedzieć, że przy niektórych dotacjach jest to też brane 

pod uwagę później, że my zwolniliśmy i te pieniądze też nam są odliczane. 

 

Więcej pytań nie było.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 i nr 27a (uzupełniony) do protokołu.  

Głosowano wniosek w sprawie 

Zmiany w projekcie uchwały w sprawie obniżenia ceny żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

na 2025 rok:  Wniosek o uzupełnienie brakujących zapisów w  § 1.  projektu o pozycję Monitora 

Polskiego z 18 października 2024 r., w którym ogłoszono średnią cenę skupu żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego na rok 2025  wpisując „891”   oraz   uzupełnia się brakującą kwotę 

średniej cenę skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2025 ogłoszoną w komunikacie 

Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 18 października 2024 r. wpisując  „86,34” 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

Zmiany w projekcie uchwały zostały przyjęte przez Radę. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2025 rok 

ze zmianami 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę NR VI/44/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zasad i trybu przeprowadzania Budżetu 

Obywatelskiego gminy Dębno. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na Komisji Oświaty i Spraw Publicznych w dniu 22 października 2024 r.  Poprosił 

o opinię do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Radnego Marcina Krzysiaka.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na posiedzeniu 

Komisji został zgłoszony wniosek o wprowadzenie zmian w projekcie uchwały w sprawie 

wprowadzenia zasad i trybu przeprowadzania Budżetu Obywatelskiego gminy Dębno  

poprzez zastąpienie domeny: https://debno.budzet-obywatelski.org/ na domenę: 

https://debno.budzetobywatelski.pl/ - zmiana dot. zapisu w Rozdziale 3 § 6 ust. 13; w Rozdziale 3 

§ 6 ust. 14; w Rozdziale 4 § 9 ust. 2; w Rozdziale 6 § 11 ust. 1; w Rozdziale 6 § 11 ust. 8 

 

https://debno.budzet-obywatelski.org/
https://debno.budzetobywatelski.pl/
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Kierownik Wydziału PiR Izabela Kubik-Mazepa zgłosiła wniosek o zmianę w projekcie 

uchwały - sprostowanie w Rozdziale 1 § 1 pkt 8 omyłki pisarskiej dot. kodu pocztowego  

i zastąpienie 74-404 na kod pocztowy 74-400. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek o wprowadzenie zmian w projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia zasad i trybu 

przeprowadzania Budżetu Obywatelskiego gminy Dębno poprzez zastąpienie domeny: 

https://debno.budzet-obywatelski.org/ na domenę: https://debno.budzetobywatelski.pl/  - zmiana 

dot. zapisu w Rozdziale 3 §6 ust. 13; w Rozdziale 3 §6 ust. 14; w Rozdziale 4 § 9 ust. 2;   

w Rozdziale 6 § 11 ust. 1; w Rozdziale 6 § 11 ust. 8 oraz sprostowanie w Rozdziale 1 § 1 pkt 8 

omyłki pisarskiej dot. kodu pocztowego i zastąpienie 74-404 na kod pocztowy 74-400 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

 

Zmiany zostały przyjęte przez Radę. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zasad i trybu przeprowadzania Budżetu 

Obywatelskiego gminy Dębno ze zmianami 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 
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Rada podjęła uchwałę NR VI/45/2024 w sprawie wprowadzenia zasad i trybu przeprowadzania 

Budżetu Obywatelskiego gminy Dębno, stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej 

Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na Komisji Oświaty i Spraw Publicznych. Poprosił o opinię do projektu uchwały 

Przewodniczącego Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że pismem z dnia  

25 września 2024 r. Radny Grzegorz Kulbicki zgłosił swój akces pracy w Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna (po raz trzeci). Zgodnie ze Statutem Gminy Dębno przedmiot 

działania poszczególnych komisji stałych, ich ilość, nazwy oraz skład osobowy określa Rada  

w odrębnych uchwałach. W uchwale Nr II/9/2024 Rady Miejskiej Dębna z dnia 23 maja 2024 r.  

w sprawie powołania komisji stałych Rady Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego 

i przedmiotu działania uzupełnia się skład Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej 

Dębna o Radnego Grzegorza Kulbickiego. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - mam na dzisiaj gotowy kolejny wniosek w przypadku 

negatywnej decyzji Rady - czwarty. Z tym, że tym razem również wystosuję skargę do Organu 

Nadzoru Wojewody w tej sprawie, bo jeśli mamy się tak bawić, to nie ma problemu. Wyślę też do 

Polsatu, do wszystkich innych telewizji. Niech się zainteresują fenomenem w Gminie Dębno. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że taki precedens to 

nie jest po raz pierwszy w tej kadencji, tylko wcześniej miał miejsce.  

 

Radny Mateusz Obielak poinformował - jako młody, niedoświadczony radny zaczerpnąłem 

języka, jak to się odbywało w poprzedniej kadencji. Mogę tylko odpowiedzieć za siebie 

oczywiście, bo każdy z radnych ma swój nienaruszalny głos w tej kwestii, ale jeżeli będzie wola 

współpracy zgodnie z tym, co deklarował Pan Grzegorz w dniu zaprzysiężenia. Bo jeżeli ta praca 

ma wyglądać tak jak teraz, to nie są to standardy przyjęte tak naprawdę w cywilizowany sposób. 

Jeżeli ta wola współpracy będzie taka, że ta komisja będzie wyglądała faktycznie jak praca, to ja  

z miłą przyjemnością i z chęcią podniosę swój głos za akcesem pana Grzegorza Kulbickiego do 

komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - jako 

przewodniczący tej komisji, do której akces zgłosił Pan Radny, chciałbym zwrócić uwagę, że tutaj 

mamy pozytywną opinię tej komisji, więc komisja jak najbardziej zgodziła się większością głosów 

na to, żeby Pan Radny pracował. Myślę, że to co Pan Radny Obielak wyraził, te obawy. Proszę być 

spokojnym. Pan Grzegorz zna się, jeżeli chodzi o oświatę na tym temacie, więc naprawdę apeluję 

o to, żeby skończyć tutaj w tym momencie te obawy i pozwolić radnemu przystąpić do tej komisji.  
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania (p. Grzegorz Kulbicki - Komisja OiSP) 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Pluciński 

 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej 

Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki złożył na piśmie wniosek - ponowny akces (po raz czwarty) do pracy  

w Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna. Wniosek stanowi załącznik nr 32 

do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

20. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - w związku z wyczerpaniem się 

porządku VI sesji Rady Miejskiej Dębna zamykam sesję Rady Miejskiej Dębna i dziękuję 

wszystkim za udział. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna 

                      Jacek Mazurowski 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowała: Monika Gubała 

 

Obrady Rady Miejskiej Dębna są transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  
 

 


